

# 您的支持帶來的改變

## IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

### 越南助養兒童計劃資訊

### 我們一起共同努力的成果

### VIETNAM SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



2013

救助兒童會在越南開展助養兒童計劃的年份  
The year Save the Children began sponsorship in Vietnam

40,051

名越南的孩子得到了助養兒童計劃的支持  
Girls and boys throughout Vietnam were reached with sponsorship support

351,000

名兒童和成人於2021年受惠  
Children and adults were reached directly in 2021

#### 學校健康與營養

#### School Health and Nutrition

15,156名兒童和青少年接受了培訓和指導，通過洗手、防預疾病、牙科護理及定期體檢來促進更好的健康和營養習慣。

15,156 children and teens received training and guidance to foster better health and nutrition practices through handwashing, disease prevention, dental care and regular medical check-ups.



#### 社區教育

#### Community Education

我們與當地學校合作，827名教師和教育工作者通過培訓、研討會和同儕支持，提高了他們的教學能力，幫助他們開發新的教學方法，以提高學生的識字率。  
In partnership with local school, 827 teachers and educators enhanced their teaching abilities through training, workshops and peer support that helped them develop new teaching methods to foster greater literacy among their students.



#### 青少年發展

#### Adolescents' Development

當地青少年俱樂部讓3,197名少女願意積極及公開地討論她們所關心和關注的事宜，並得到有關性別、青少年懷孕和生育健康的認知和支持。

Local teen clubs attracted 3,197 teen girls to actively and openly discuss cares and concerns and receive guided awareness and support about gender, sex, teen pregnancy and reproductive health.



#### 兒童早期發展

#### Early Childhood Development

1,357名老街當地的學前教師透過兒童早期識字和數學能力的培訓和研討會提升了教學質素，為16,860名兒童提供了支援。

1,357 local pre-school teachers in Lao Cai were able to enhance their teaching abilities with training, workshops and personal training in areas of early childhood literacy and mathematics to better support 16,860 children.



我有信心可以實現我的夢想，因為我很勤奮，總是盡我所能。  
I'm confident that I can make my dream come true because I'm diligent and always try my best.

- Nguyen

掃描二維碼觀看影片了解更多  
Scan the QR code to watch the video to learn more



<https://savethechildren.click/Vietnam2022>